



سياسة الدفع Payment Policy

- Parents pay Registration fees upon registration according to the approved fees list of the private schools office – SEC. non-refundable fees.
- When registration is open parents pay placement fees according to the approved fees list of the private schools office – SEC, non-refundable fees.
- When registration is open parents pay the book fees with the placement fees according to the approved fees list of the private schools office – SEC.
- Annual tuition fees must be paid in full at the beginning of the year or split in to three installments at the beginning of each term.
- In case of paying in termly installments, each term fees are to be paid at the beginning of each term and become non-refundable after one month into the term.
- Bus fees should be paid with the tuition fees according to the approved fees list of the private schools office – SEC.
- If the parent wishes to withdraw the student from the school he / she must submit an application in writing, in which case the SEC funds return policy will be followed. The fees will be payable by the parent if the student is absent without formally applying for withdrawal.

- يدفع ولي الأمر عند تسجيل الطالب رسوم التسجيل حسب قائمة الرسوم المعتمدة من مكتب المدارس الخاصة – المجلس الأعلى، علماً بأنها رسوم غير مرتجعة .
- عند فتح التسجيل يدفع ولي الأمر رسوم حجز المقعد حسب قائمة الرسوم المعتمدة من مكتب المدارس الخاصة – المجلس الأعلى، علماً بأنها رسوم غير مرتجعة .
- يتم دفع رسوم الكتب مع رسوم حجز المقعد وذلك حسب قائمة الرسوم المعتمدة من مكتب المدارس الخاصة – المجلس الأعلى.
- الرسوم الدراسية تدفع كاملة في بداية العام الدراسي أو مقسمة على ثلاثة أقساط في بداية كل فصل دراسي .
- في حال الدفع بالأقساط يتم دفع القسط في بداية الفصل الدراسي. وتكون رسوم الفصل كاملة من حق المدرسة بعد مرور شهر على بدء الفصل الدراسي.
- رسوم المواصلات تدفع مع الرسوم الدراسية حسب الجدول المعتمد من المجلس الأعلى للتعليم.
- في حال رغب ولي الأمر بسحب الطالب من المدرسة يتقدم بطلب ذلك كتابياً وتطبق سياسة إرجاع الرسوم حسب نظام المجلس الأعلى للتعليم. وتكون الرسوم مستحقة على ولي الأمر في حال غياب الطالب دون التقدم بطلب السحب رسمياً.

<ul style="list-style-type: none"> • In the event of the withdrawal of the student, the fees due to parents are returned one month after. • The school has the right to put the student on the blacklist after the expiration of the period specified for payment of fees, and thereby they will lose the right to priority in the registration for the next year. • Under this agreement the school has the right to take administrative and / or legal procedures if the parent refrains from paying the fees due two weeks after the deadline. <p>❖ Please see the approved fees list of private schools office – SEC</p>	<ul style="list-style-type: none"> • في حال سحب الطالب يتم إرجاع الرسوم المستحقة لولي الأمر بعد مرور شهر. • يحق للمدرسة وضع الطالب على القائمة السوداء بعد انقضاء المدة المحددة لدفع الرسوم، وبذلك يفقد حقه في الأولوية في التسجيل للعام اللاحق. • بموجب هذه الاتفاقية يحق للمدرسة اتخاذ الإجراءات الإدارية و/أو القانونية في حال امتناع ولي الأمر عن دفع الرسوم المستحقة بعد مرور أسبوعين على المهلة المحددة. <p>❖ رجاءً انظر قائمة الرسوم المعتمدة من مكتب المدارس الخاصة - المجلس الأعلى للتعليم.</p>
---	---

Parent Signature /.....

توقيع ولي الأمر /.....

Date /.....

التاريخ /.....

الإدارة